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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over de
bijensterfte. (Ingezonden 18 juli 2008)

1
Kent u het bericht «massale
bijensterfte kan een ramp worden»?1

2
Kunt u uiteenzetten hoe groot de
populatie wilde bijen op dit moment
nog is in Nederland en hoe zich dit
aantal verhoudt tot de situatie een
eeuw geleden? Waaraan wijt u de
teruggang van wilde bijen met name?
Welk onderzoek is daarnaar verricht?

3
Kunt u uiteenzetten of binnen het
huidige onderzoek naar bijen ook
aandacht wordt besteed aan de
populatieontwikkeling van wilde bijen
in ons land en de mate waarin zij met
uitsterven worden bedreigd? Zo ja,
wanneer zullen de resultaten daarvan
beschikbaar komen? Zo neen,
waarom niet en bent u bereid daar
alsnog onderzoek naar te doen?

4
Kunt u uiteenzetten op welke wijze u
zorg draagt voor het behoud van
kennis en ervaring in het bijenhouden
nu de huidige groep imkers in
Nederland sterk aan het vergrijzen is?
Bent u bereid het beroep van
bijenhouden op te nemen in het

curriculum van de agrarische
scholen?

1 De Gelderlander, 10 juli 2008
http://www.gelderlander.nl/algemeen/
dgbinnenland/3401780/Massale-
bijensterfte-kan-een-ramp-worden.ece
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